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Torkilstötens Samfällighetsförening 
 

Protokoll från styrelsemöte 2023-09-09, Nr. 2023/5 
 

Plats: Ljungalid, Ljungdalen 

Tid: 16:00 

 

Närvarande: 

Karolina Nilsson ordförande  

Barbro Johansson kassör 

Thomas Karlsson sekreterare 

Lars Johansson  styrelseledamot  

Inger Hjelm  styrelsesuppleant 

 

 

Frånvarande:  

Per Schjelderup styrelseledamot 

Anders Sterner styrelsesuppleant 

Eva Gyllensvan styrelsesuppleant 

 

 

 

§ 39. Styrelsemötets öppnande 

 

Karolina Nilsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 40. Val av justerare 

 

Till justerare valdes Inger Hjelm och Barbro Johansson.  

 

 

§ 41. Godkännande av dagordning 

 

Den föreslagna dagordningen för mötet godkändes. 

 

 

§ 42. Föregående protokoll  

 

Vi går kort igenom föregående protokoll som sedan läggs till handlingarna. 

 

 

§ 43. Rapport från GA-områden  

 

Vägar: Ett möte med PG Skott är bokat till den 11/9 för dialog om återstående åtgärderna på 

vägarna för årets sommarunderhåll. 

 

Det finns fortsatt behov av åtgärder till följd av fibergrävningen. I dagsläget tar detta mycket 

tid från styrelsen när enskilda fastighetsägarna tar kontakt med oss för analys/åtgärder, vilket 

också gör oss till en onödig ”mellanhand”. I fortsättningen kommer vi därför att hänvisa 
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enskilda fastighetsägare att själva ta kontakt med ansvarig arbetsledare, Fredrik Karlsson, 

Eltel/Global Connect, 0724-569155, för frågor/synpunkter om åtgärder. 

  

Vid arbetsdagen 9 september har underlag samlats in för vägdeklaration samt ansökan för 

ytterligare bidrag för vägavsnitt om vi idag inte får bidrag för.  

 

Avlopp Övre Skrållan: Informationsbrev om avloppsanläggningens status har skickats ut till 

berörda fastighetsägare. Slamtömning har skett där entreprenören gjort ett antal 

anmärkningar. På arbetsdagen har vi röjt runt 3 st brunnslock. Vi avvaktar fortfarande beslut 

från Bergs kommun kring renovering/nyinstallation. Karolina tar kontakt med kommunen för 

att få en tidsplan för det fortsatta arbetet.  

 

Sophus: Det har kommit önskemål om att det ska finnas möjlighet att hämta kompostpåsar i 

sophuset och det är styrelsens ambition att det ska finnas där, men med förbehåll att det alltid 

finns att hämta på ICA.  

 

Sophuset har städats på arbetsdagen. 

 

Vi beslutar att ta bort behållare för glödlampor och batterier, då vi ser att detta lockar till att 

lämna annat avfall än hushållssopor. För att slänga glödlampor eller batterier hänvisar vi 

istället till byns återvinningsstation för batterier och till återvinningscentralen för glödlampor. 

 

Grönområde: Fiskutsättningen blev inställd, då entreprenören plötsligt hade fått slut på fisk. 

Vi avvaktar att beställa ny fisk i nuläget för att undersöka status och möjligheter till 

utveckling av våra dammar/grönområde framåt. En idé som framkommit från medlemmar är 

att undersöka möjligheten att skapa förutsättningar för att fisken ska bli självreproducerande.  

 

Ekonomi: Delårsrapport har lämnats in till revisorerna.  

Möte med Föreningshuset är bokat till den 12 september för dialog om våra behov framåt.  

 

Budgetmöte för nästa år bokas in den 9e oktober kl. 19:00 

 

Vatten: Vattenprover har ännu inte tagits för året, men det kommer göras under hösten (Per).  

 

Hemsida: Möte för att gå igenom hemsidans utveckling och framtida hantering sker med 

Anders, den 3 oktober kl. 19:00.  

 

 

§ 44. Arbetsgrupper för vägar och andelstal 

 

Som vi tidigare diskuterat är styrelsens avsikt att engagera medlemmar i olika 

projekt/utredande frågor i olika utskott eller projektgrupper. Detta för att avlasta styrelsen och 

samtidigt engagera flera medlemmar i ”driften” av vår samfällighet.  

 

Ett första sådant arbetsutskott avser våra vägar och gäller utredningen av två frågor:  

 

 Utredning kring om 6 st markerade stickvägar ska ingå i sommar-/vinterunderhåll 

 Hantering av nya vägar och anslutningar till fastigheter inom området.  
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Arbetsutskottet (vägar) föreslås bestå av Lars Johansson (ansvarig), Anders Sterner och Mats 

Brodin.  

 

 

§ 45. Uppfartsväg för samerna 

 

Det har kommit önskemål från Mittådalens och Handöls sameby att flytta sin tillfartsväg ut på 

fjället från Rönnen till Ripan, eftersom den nuvarande vägen från Rönnen har blivit alltför 

sönderkörd. Tills det finns ett bättre förslag, så återgår vi därför till den tidigare vägen där 

utgångspunkten sker från Ripan. Styrelsen bevakar det pågående arbete som Ljungdalens 

byalag driver kring en fyrhjulingsväg längs skoterleden från byn upp till Öjön (via 

allmänbacken) för att se om detta kan vara ett möjligt alternativ för framtiden. 

 

 

§ 47. Arbetsdagen 

 

Arbetsdagen har genomförts den 9 september där vi bl.a. genomfört inventering och röjning 

vid föreningens skyltar, städning av sophuset, inhämtning av underlag till vägbidragsansökan, 

samt traditionsenlig grillning vid nedre finnbursdammen. 

 

 

§ 48. Övriga frågor 

 

Till nästa möte ska vi ta del av PM kring elbilsladdning från årsmötet och diskutera hur vi 

hanterarer frågan vidare.  

 

 

§ 49. Nästa styrelsemöte 

 

Arbetsmöte om hemsidan med Anders Andersson den 3e oktober 2023, kl. 19:00. 

 

Styrelsemöte på Teams den 10 oktober 2023 kl. 19:00.  

 

 

§ 50. Mötets avslutande 
 

Ordföranden tackade de närvarande och avslutade mötet.  

 

 


